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Jeg stiller op som kandidat til hovedbestyrelsen fordi:  

Det har været to år med store fremskridt i kampen mod stigmatisering og i spredningen af 
viden om ADHD. Kandidaturet til genvalg i hovedbestyrelsen er baseret på et ukueligt og 
vedholdende engagement i at skabe bedre forudsætninger for alle os, der har ADHD tæt inde 
på livet. Jeg er fast besluttet på at fortsætte dette arbejde og støtte de succesrige initiativer 
vi har sat i gang lokalt og nationalt. Resultaterne fra de sidste to år kan vi være stolte af–vi 
har skabt et solidt fundament, som vi nu skal bruge til at accellerere vores stærke indsats. 

 

Mit kendskab til ADHD-foreningen er opnået gennem: 

Startende med et grundlæggende kendskab til foreningen for to år siden, har erfaringen som 
hovedbestyrelsesmedlem været med til at kultivere en dybere forståelse for foreningens 
arbejde og belyst de udfordringer og muligheder, som ligger foran os. Der er en klar mission 
om at fortsætte denne indsats og presse på for større fremskridt. Mit kendskab til 
lokalforeningernes virke og enorme vigtighed er også steget betragteligt. Derfor har jeg, ved 
siden af hovedbestyrelsesposten, også fornyligt søgt ind i og fået æren af at arbejde som 
bestyrelsesmedlem i ADHD-Nord. 

 

Jeg vil skabe Håb og Handlekraft for mennesker med ADHD ved at: 

Ved genvalg til hovedbestyrelsen vil jeg fortsat støtte de vellykkede initiativer, vi har 
iværksat, og arbejde for at sikre flere ressourcer og programmer, der opfylder de skiftende 
behov hos alle berørte af ADHD. Det er vigtigt for mig, at vores forening fortsat arbejder på 
at oplyse samfundet hvad alle os med ADHD også har at byde på, samtidig med at vi 
anerkender de udfordringer, der følger med. Jeg ønsker at skabe håb og handlekraft for 
mennesker med ADHD ved at styrke støtten gennem alle livets faser og overgange. Vi er nået 
langt, men der er stadig meget arbejde foran os - og jeg er klar 


